
手提防湿/防潮电脑箱 塑料

产品名称 手提防湿/防潮电脑箱 塑料

公司名称 上海兰业皮塑包装制品有限公司

价格 79.00/件

规格参数 材质:塑料
款式:手提包
风格:休闲

公司地址 上海市普陀区宁夏路312弄5号1-L室

联系电话 13817841228 13901894465

产品详情

材质 塑料 款式 手提包
风格 休闲 颜色 黑色
图案 条纹 品牌 兰业
规格 410mm*300mm*110mm 产地 上海
贸易属性 外贸原单 适用性别 中性/男女均可
产品类别 电脑包 外贸类型 出口

防水/防震/手提电脑文件箱简介一，电脑文件箱的规格：外尺寸l410mm×w300mm×h110mm,内尺寸l370
mm*w260mm*h80mm。型号dnx，重量：2kg,二，电脑文件箱的选材：电脑文件箱的箱体和把手选用高密
度聚乙烯（hdpe）及工程塑料（abs）。密封件，锁具，搭扣选用硅橡胶和锌合金及钢质镀铬材料。三，
电脑文件箱的结构：电脑文件箱采用中空设计，内外双层的箱壁更具有抗震性，更大程度地保护箱内电
脑不受外力影响。电脑文件箱有盖，底，把手，锁具，密封件，搭扣组合而成。电脑文件箱的盖部可放
置u盘，光盘（cd，vcd，dvd），名片，园珠笔，水笔，记事本，画册，杂志等。底部可放置笔记本电脑
，电源线，稳压器及鼠标。或者放置a4纸规格的文件，一个和多个塑料文件夹。四：电脑文件箱的保密
性：电脑文件箱设有锁具，上了锁的电脑文件箱不易被打开，因此，在公司可避免他人对箱内电脑和文
件的接触。五：电脑文件箱的灵活性：电脑文件箱设有把手，可方便地随身携带。六：电脑文件箱的防
水性：电脑文件箱设有密封件，具有良好的密封性，（把约500克的水倒在箱内，然后把箱体上锁并扣紧
搭扣，箱体作上下左右360度的旋转，箱内的水不会有丝毫渗出箱外）。因此，在长期处于潮湿的环境中
，或者在阴湿多雨天气里携带电脑和文件外出时，使用本防水电脑文件箱是最佳的选择，可保证您的电
脑和文件不受天气的影响。brief introduction of a waterproof laptop & documents traveling case1：model and
size:model: lydnx, weight: 2kg external size: l410mm*w300mm*h110mminternal size: l370mm×w260mm×h80mm
2：materials:the product’s body use hdpe (high-density polyethylene) and abs(acrylonitrile butadiene styrene), the
lock, hasps and sealing items use stainless steel or silicone rubber. 3：construct: firmly sealing up and solid two-layer
hollow design help the contents in the product survive from external forces and vibrations. the product is composed
of the lid, the bottom, the handle, sealing items, hasps and the lock. the lid has the space for compact disks, visiting
cards, pens, notes, magazines etc. the bottom has enough space for a laptop and its accessories, or multiple a4 size
document boxes.4:safety: the product has a lock. the locked product is safe and can’t be opened easily without the



key.5:convenience: our product has a handle. suitable design and light materials used make the product
portable.6:waterproof:the sealing items are applied in our product.(of about 500g rams water poured in box,and then
lock box and fasten the buckle, the upper and lower box for about 360-degree rotation in the box will not have the
slightest leakage of water outside the box). if you carry a laptop or documents traveling in a rainy day, our product is
your best choice.manufacturershanghai lanye plastic product company ltd.
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